
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

 

Dato: Tirsdag d. 27/2 2024 

Tidspunkt: kl. 16.30 - 19.00 

Mødeleder: Marianne/Claus 

Fraværende:  

Kirsten Møller Ørbjerg, 
 

 
Deltager:  
Forældre: Marianne Skjoldager, Dorte Kølle Drost, 
Kristine Bang Andreasen, Ole Høst,  Gitte Markfoged, 
og Mads Kæmsgaard Eberholst 
 
Elevrepræsentanter: Selma Özden 
 
Lærerrepræsentanter, Simon Thorup  og Jonas Laage 
Petersen (TR) 
Ledelse: Claus Ibsen, Henrik Jensen og Lars Nørgaard 
Jeppesen  

 

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, 

gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B) 

Tid 

 

Beslutningsreferat 

Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 

eventuel beslutning og deadline herfor. 

Aktioner 

Hvem tager hvilke aktioner? 

0 Godkendelse af dagsorden samt referat fra sidste 
møde (B) 

16.30- 16.35   



1 ”Morgenmakkere” (O) 
Vores vejleder fra Kompasset, Danny, vil give en 
orientering og status for Projekt Morgenmakkere 
(tidligere benævnt Gå-Bus).  
 

16.35 – 16.45 I dagens møde gav vores vejleder fra Kompasset, 

Danny, os en orientering og status for Projekt 

Morgenmakkere, tidligere kendt som Gå-Bus. 

Vi var usikre på, hvor mange der ville deltage i projektet, 

men vi har nu landet på 18 makkerpar. Der var til at 

begynde med flere af de store elever, men desværre 

ikke nok af de små. Senere fik vi flere tilbagemeldinger, 

men vi fastholder antallet på 18 par. Det skal være indtil 

22/3. Efter denne dato kan det besluttes individuelt, om 

projektet skal fortsætte. 

Det ser ud til, at alle er kommet godt i gang, og vi vil 

tage emnet op på vores næste morgensamling. Der 

foreslås endvidere, at der eventuelt laves en artikel om 

projektet i Furesøbladet. 

Alle gå makker har fået et førstehjælpskursus 

En opfølgende førstehjælpsworkshop vil blive arrangeret 

for dem, der ikke kunne deltage i dagens oplæg.  

Vi planlægger en runde 2 af projektet på et senere 

tidspunkt. 

 

2 Digital Dannelse (O, D) 
Danny vil give et oplæg vedr. børn og sociale 
medier. Herefter vil han facilitere gruppedrøftelser 
med udgangspunkt i div. relevante spørgsmål 
inden for dette tema. Som tidligere aftalt vil dette 
danne udgangspunkt for vores senere 
udarbejdelse af et sæt retningslinjer/en politik for 
Digital Dannelse på Hareskov Skole.  

16.45 – 18.00 På skolebestyrelsens seneste møde dykkede vi ned i 

emnet digital dannelse. Danny sørgede for at 

præsentere et oplæg om børn og sociale medier, og 

derefter faciliterede han gruppediskussioner. Disse 

drøftelser var baseret på relevante spørgsmål inden for 

emnet, og det er planen, at de skal danne grundlag for 

udarbejdelsen af retningslinjer eller en politik for digital 

dannelse på Hareskov Skole. 

Der var fokus på skolens rolle samt forældrenes rolle i 

forhold til børns digitale adfærd. Spørgsmål om, hvor 

meget der bør være begrænsninger, og hvornår det er 

hensigtsmæssigt at introducere børn til sociale medier, 

blev også diskuteret.  

 



 

En vigtig pointe var behovet for at være opmærksom på 

hastigheden, når det kommer til teknologisk udvikling. Vi 

skal tænke over, hvordan chatbots og lignende teknologi 

skal integreres sammenhængende, samt hvilket formål 

de skal tjene. Det blev pointeret, at disse redskaber ikke 

altid kan give faktuelle svar, da de er baseret på 

sprogmodeller, men det er stadig vigtigt at tage dem i 

betragtning og bruge dem hensigtsmæssigt. 

  

3 Spisning 18.00 – 18.25  

 

 

 

 

 

4 Skolens økonomiske situation (O, D) 
Som aftalt følger vi op på den økonomiske 
situation. Punktet er kort, efter som der ikke er 
meget nyt at berette.  

18.25 – 18.40 På formandsmødet er desværre ikke meget nyt at 

berette, men det er tydeligt, at skoleområdet 

budgetoverholdelse er blevet vanskeliggjort på grund af 

øgede udgifter til finansierede specialtilbud, hvilket 

resulterer i færre penge pr. elev. 

Der forventede besparelser i 25/26, hvilket kan få 

konsekvenser for skolens samlede økonomi.  

 

Der blev også drøftet et muligt høringssvar om Hareskov 

Skole bør rejse en bekymring om den socioøkonomiske 

balance og minimumskravet for at drive en folkeskole i 

dag. 

Det tages op næstegang  

 



 

Der er i overvejelserne om at sende et åbent brev for at 

informere interessenter om den aktuelle situation og de 

tiltag, der overvejes for at sikre skolens bæredygtighed. 

Yderligere opfølgning vil blive nødvendig for at finde de 

mest hensigtsmæssige løsninger i de kommende 

møder.Det er et fast punkt.  

5 Trafik (O) 
Trafikudvalget melder kort tilbage med en status. 

18.40 – 18.45 Trafikudvalget gav en kort statusopdatering: 

- Dorrit Bonestrup er ikke længere tilknyttet. 

- Vi arbejder stadig på at finde en ny kontaktperson. 

- Der blev nævnt et brev til byrådet angående trafik. 

- Ole har skrevet til Niels Jørgen om et møde før påske, 

ellers rykker vi på det til næste gang. 

 

6 Kort orientering (O) 
Eleverne 
Lærerne 
Skoleledelsen inkl. FFO 
Formanden  
Fra øvrige medlemmer  
 

18.45 – 19.00 Eleverne: 
- Ny formand  
- Elevråd mødes angående trivselsarrangement. 
 
Lærerne: 

- Ingen specifikke punkter. 
 
Skoleledelsen inkl. FFO: 
- Indsamlings løb foretages dagen inden påske. 
- Fokus på sprogbrug og tone i ungemiljøet. 
- Mobil politik i FFO tages op på næste møde 
- Planlægning af særlige arrangementer og særpasninger. 
 
Formanden: 
Ingen information. 
 
Fra øvrige medlemmer: 
- Status på den nye pedelordning vil blive drøftet på næste 
møde. 
 
 

 


